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Referat fra Bestyrelsesmøde i Langelands Biografforening 

Mandag den 20. november 2023 kl. 18.00 ved Joan 

 

 

Til stede:  Joan, Signe, Dennis, Bo, Pia, Jørgen, Dorthe, Marianne og Eva 

Afbud:  Ingen 

 

0.       Opfølgning på referat fra sidste bestyrelsesmøde 

 Punktet udgår fremover. 

 

1. Orientering 

o Stoppet: Ege (daghold), Lilli (søndag efter.) Carl Erik Cloos (fredag) 

o Startet: P.t. ingen. Holder velkomstmøde igen i december. 

o Programmet. Signe gennemgik programmet. 

o Særarrangementer. Hvis holdene ikke kan klare det, skal der være en tovholder fra bestyrelsen, 

så det bliver en god oplevelse for dem der har lejet salen. 

o Teamledermøde mandag d. 13.11.2023. Referatet blev fordelt og bliver sendt med ud sammen 

med månedsinfo. Bo sørger for installering af lampe over vasken. Pia har en lampe der kan 

bruges mellem de to computere. Alle hold skal være bedre til rengøring. Vil afprøve en 

sæderenser. 

o Der afholdes cafegruppemøde tirsdag d. 21/11. Det er tid til ændringer i sortiment. 

o Julebrunch afholdes på Broløkke 10. december 2023 kl. 10-14 i Kostalden. Marianne laver en 

tilmeldingsliste med tilmelding senest 5. december 2023. Der sendes mail rundt til alle. Eva 

laver udkast til indbydelse som sendes til Signe. Eva medbringer en julesang og en 

konkurrence. Dennis laver Kahoot-quiz. 

  

2. Budget 2024 

Sendt med. Billetsalg nedjusteres. Vi skal tænke i hvordan vi få flere i biografen. Snak om 

medlemskontingent. Tages med som punkt til næste møde. 

 

3. Markedsføring 2024 

Øboen. Signe har snakket med Dorthe fra Øboen. Er kommet med et oplæg om ¼ side en gang om 

måneden same en to-spaltet annonce ugentligt fra 73.576 kr. Blev godkendt. 

Der skal laves re-design af annoncen. Signe får forslag til annoncen. Marianne kigger på det 

efterfølgende. Filmomtaler kører uændret. 

Har overvejet at få Radio Diablo ind over. Dennis har fået tilbud. Var medsendt. Vil årligt koste ca. 

63.000 kr. Der vil også være mulighed for at komme i radioen med indlæg. Vi prøver at binde os 

for et år og starter op fra 1. december 2023. 

 

4. Pakkeløsninger gavekort m.m. 

Signe har undersøgt det. Det kan sagtens lade sig gøre. Dennis kommer med forslag på 

pakkeløsninger til næste møde. Forslag kan evt. ses på Scalas hjemmeside.   

 

5. Forslag om behandling og rensning af gulvet i cafeen 

Bo fået et tilbud fra et firma i Esbjerg. 210 kr. pr. m2. Vi har ca. 60 m2. Bo kontakter Garant i 

Svendborg for at høre om de kan gøre det. Tages med på næste møde. 

 

6. Sodavandsmaskinen 

Efter sidste møde er den gået i stykker igen og kan ikke laves. Så er det nu vi skal over på flasker. 

Vi har for lavt salg til de vil levere et nyt anlæg (minimum 5000 liter om året). 

Carlsberg leverer ½ liter flaskerne men tager ikke de tomme flasker retur. Har fået udkast til en 

kontrakt med binding i 3 år og med 3 måneders opsigelse. Marianne undersøger ved Dansk retur-

system. Signe, Joan og cafegruppen holder møde med Carlsberg. 
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7. Tilbud på blødgøringsanlæg 

Tilbud fra Tullebølle VVS. Tages med på næste møde. 

 

8. Månedsinfo 

Stoppet, startet, information om drikkevarer, information om julefrokost, statistik, referat fra 

teamledermøde, salg af medlemskab, arrangement med Ringenes Herre. 

 

9. Fondsmidler. 

Vi har fået 100.000 fra Nordea. Dennis kontakter Aktiv fondracing i forhold til status.  

 

10. Medlemskab 

Salg af medlemskab for 2024 startes op nu. Dennis laver opslag til disken. 

Vi skal sælge dem på spørgsmålet ”har du lyst til at støtte biografen”. 

 

11. Evt. 

Eva har bestilt langærmede t-shirts hjem. Forslag om evt. at søge fonde til indkøb af varmere 

tøj/veste. 

Arrangement med Ringenes Herre 13/1. Signe uddelte reklamer til fordeling. 

 

 

De næste møder:  

Torsdag d. 14. december 2023 kl. 16.30 ved Joan 

Mandag d. 22. januar 2024 kl. 16.30 ved Joan 


